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Abstract (en)
[origin: US4616646A] A combined inhalation/exhalation valve for use on a breathing mask for high altitude flights comprises a housing carried by
the mask and connectable to a demand regulator. A one-part diaphragm located in the housing controls gas flow. The diaphragm has a cup whose
bottom wall is provided with a radial lip seal cooperating with an exhalation seat. The cup is annular. It defines a tore-shaped chamber subjected to
the compensation pressure, e.g. to the pressure which prevails in the exhalation line of the regulator connected to the valve. The bottom wall of the
cup is further provided with a lip constituting the movable element of an inhalation valve.

Abstract (fr)
La soupape, pouvant être montée sur un masque respiratoire pour vols à haute altitude, comporte un organe de commande de passage de gaz
constitué par une membrane déformable de révolution (11). Cette membrane est d'une seule pièce. Elle comprend une cuvette (12) dont le fond
est muni d'une lèvre sensiblement radiale (32) d'appui sur un siège d'expiration (10). La cuvette (12) est annulaire. Elle délimite un espace torique
(20) soumis à la pression de compensation (presssion régnant à l'expiration du régulateur auquel est reliée la soupape). Le fond de la cuvette peut
également porter une lèvre (34) constituant clapet d'inspiration.

IPC 1-7
A62B 9/02

IPC 8 full level
A62B 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A62B 9/02 (2013.01 - EP US); Y10S 137/908 (2013.01 - EP US); Y10T 137/2544 (2015.04 - EP US)

Citation (search report)
• [XD] FR 1557809 A 19690221
• [Y] FR 1205518 A 19600203 - BRITISH OXYGEN CO LTD
• [A] FR 826535 A 19380401 - S VAN DER WINDT & CIE
• [A] CH 362603 A 19620615 - DRAEGER OTTO HEINRICH DR [DE]

Cited by
US11383061B2; WO2018077618A1

Designated contracting state (EPC)
DE GB SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0158553 A1 19851016; EP 0158553 B1 19880511; DE 3562557 D1 19880616; FR 2563739 A1 19851108; FR 2563739 B1 19881104;
US 4616646 A 19861014

DOCDB simple family (application)
EP 85400494 A 19850314; DE 3562557 T 19850314; FR 8403945 A 19840314; US 71116985 A 19850313

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0158553A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP85400494&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=19850101&symbol=A62B0009020000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=A62B0009020000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=A62B9/02
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=Y10S137/908
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=Y10T137/2544

